

Date:11/09/2019

Ref: M.C/E.M/302/2019

To: Boursa Kuwait Company

--الإشارة: ش.م/أ.ع/2019/302 السادة/ بورصة الكويت المحترمين

التاريخ:11 /2019/09

Subject: Mabanee K.P.S.C Projects in Kingdom of Saudi Arabia

With reference to the above subject and to our letter dated 2019/04/24, reference no. (M.C/E.M/164/2019) and regarding to the completion of the development of a commercial complex in Riyadh, Saudi Arabia (Avenues Riyadh), Shomoul Holding Company W.L.L (a subsidiary of Mabanee Company K.P.S.C) has announced that her subsidiary (Shomoul Commercial Mall Co.LTD) decided to award the construction of phase one of the Avenues - Riyadh to Nesma & Partners Cont. Co. with amount of SAR 6.150 billion. The first phase of the project includes the entire mall, parking, gardens and internal roads. Upon completion, the project will be the largest leisure and commercial destination in the Kingdom of Saudi Arabia.

Accordingly, a letter of intent has been signed with Nesma & Partners Contracting Co. with amount of SAR 68 million, as a prelude to signing the final contract to commence the construction work of the project.

We will keep you updated on the progress of the project.

الموضوع: مشاريع شركة المباني ش.م.ك (عامة) بالمملكة العربية السعودية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وإلى كتابنا المرسل إليكم بتاريخ 2019/04/24 واستكمالاً لبدء أعمال تطوير المجمع التجاري بمدينة الرياض بالمملكة العربية السعودية (الأفنيوز الرياض)، أعلنت شركة شمول القابضة ذ.م.م إحدى الشركات التابعة لشركة المباني ش.م.ك القابضة ف.م.م إحدى الشركات التابعة (شركة مجمع شمول (عامة) بأن أحدي شركاتها التابعة (شركة مجمع شمول التجارية) قد قررت ترسية أعمال تصميم و إنشاء المرحلة الأولى من الأفنيوز – الرياض على شركة نسما و شركاؤه للمقاولات بقيمة 6.150 مليار ريال سعودي. و تشمل المرحلة الأولى من المشروع على كامل المجمع التجاري و مواقف السيارات و الحدائق و الطرق الداخلية. وعند اكتمال المشروع سوف يعد أكبر وجهة تجارية ترفيهية في المملكة العربية السعودية.

و بناءً عليه فقد تم توقيع خطاب النوايا مع شركة نسما و شركاؤه للمقاولات بمبلغ 68 مليون ريال سعودي وذلك تمهيداً لتوقيع العقد النهائي لبدء أعمال الإنشاء بالمشروع.

وسوف نوافيكم بمستجدات المشروع.

هذا للعلم والإحاطة.

This is for your information and notice

وليد خالد الشريعان الرئيس التنفيذي

Waleed Khaled Al Sharian
Chief Executive Officer



Supplementary Disclosure Form

Date	11/09/2019
Name of the listed company	Mabanee Company (K.P.S.C)
Title of Disclosure *	Mabanee K.P.S.C Projects in Kingdom of Saudi Arabia
Date of previous disclosure	24/04/2019
Development arising to the disclosure	Shomoul Holding Company W.L.L (a subsidiary of Mabanee
	Company K.P.S.C) has announced that her subsidiary (Shomoul
	Commercial Mall Co.LTD) decided to award the construction of
	phase one of the Avenues - Riyadh to Nesma & Partners Cont. Co.
	with amount of SAR 6.150 billion . The first phase of the project
	includes the entire mall, parking, gardens and internal roads. Upon
	completion, the project will be the largest leisure and commercial
	destination in the Kingdom of Saudi Arabia.
	Accordingly, a letter of intent has been signed with Nesma & Partners
	Contracting Co. with amount of SAR 68 million, as a prelude to
	signing the final contract to commence the construction work of the
	project.
	We will keep you updated on the progress of the project.
The financial impact of development (if any)	No additional financial impact now.

^{*} Disclosure from (Company Name) regarding (subject of disclosure)



